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Abstract (en)
A box made from cardboard or other semi-rigid material has side and end walls and a base made from two inner and two outer (42,82) parallel flaps,
joined together by fastenings. The base flaps have diagonal fold lines (43,83) and a system (23,63) for separating the inner base flaps from the outer
ones along the fold lines. The base flaps are joined together by areas of adhesive between their facing surfaces. The separating system is made in
the form of cuts in the inner and outer flaps which cause them to separate from one another when pushed inwards.

Abstract (fr)
L'emballage en carton ou autre matériau semi-rigide du type comprenant quatre parois (2, 4, 6,8) formant une ceinture et au moins une paroi de
fond formée de deux rabats intérieurs (22, 62) parallèles et de deux rabats extérieurs (42, 82) parallèles, rendus solidaires deux par deux par des
moyens d'attache, est caractérisé en ce que la paroi de fond comprend un moyen de pliage (43, 83; 23',63') selon une diagonale et deux moyens
(23, 63) pour désolidariser les rabats intérieurs des rabats extérieurs de part et d'autre de la dite diagonale. <IMAGE>
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